主恩基督教會信徒網上行為規範
1、在发布或转载有关教会、牧师、传道人、福音事工的信息之前，需要了解情况，不可任意判断，也不能随意对其进行中伤和毁谤；要谨守在主內的合一。
[bookmark: _GoBack]2、不可言语粗暴，互相伤害；应谨记基督徒的使命乃是爱上帝及爱人如己；弟兄姊妹之间应互相造就，通过爱心的言行见证上帝的恩惠与福音。
3、涉及基督徒个人之间的伤害、冲突、意见，当按照《马太福音》十八章所强调的心态和程序来面对。
4、不可混淆真理与异端的区别， 罪恶与非罪的区别；也不可自以为纯正，动辄就把不信主的人称为“异教徒”，把信仰上有一定偏颇的人称为“异端分子”。要尽我们自己的爱心来帮助那些还没有信主的人，与那些因为各种原因在信仰上有一定偏颇的弟兄姊妹同行，归回圣经，荣耀上帝。
5、 在教会内部和不同教会之间，不得在不经长期的个人交流和正式的教会会议裁决就自行将别人定为异端；不得认为唯独自己和自己所在的教会和宗派才是正统的宗派主义。
6、 愿我们一同谦卑在至高上帝的面前，承认我们自身都是软弱的器皿，我们身上仍然有残余的罪在作怪，我们每天都需要耶稣基督救赎宝血的遮盖。让我们一同用悔改、相爱、真诚来创造新的网络文化，谱写天路历程的新篇章！

GCC Guidelines for Christian Online Behavior
1. Verification is required before posting or reproducing any information about churches, pastors, evangelists and gospel ministries. Do not base the judgement solely on personal opinions, or even directly slander and defame them. Always keep the unity in the Lord.
2. No offensive words or personal attack are allowed. Remember that God’s commandment for Christians is to love God and love your neighbor as yourself. Brothers and Sisters should build each other up and witness His grace and gospel through the words and actions from His love. 
3. To solve harm, conflicts and disagreements between Christian individuals, procedures and attitudes described in the Book of Matthew Chapter 18 should be followed.
4. Do not misunderstand the difference between truth and heterodoxy, the difference between sin and non-sin. Do not arbitrarily claim yourself as orthodox, regard unbelievers as “Infidels” or regard those who hold different opinions in beliefs as "heretics". We should help unbelievers with all our love, get along with those Brothers and Sisters who are somewhat biased in beliefs for various reasons, bring them back together to the Bible, and glorify God.
5. Within the church and between different churches, do not claim anyone to be heterodox without long-term personal communication and formal church meeting decisions; Do not consider yourself or your church to be the only one or only church that is orthodox.
6. May we humble together in front of God in the highest and acknowledge that we are all vessels with weakness, that we still have remaining sins in us, that we need to be covered by the redeeming blood of Jesus Christ every day. Let us use repentance, love, and sincerity to create a new network culture and write a new chapter in the journey of heaven!

